
TSA color indicator
Twist Lock

Using this Travel Sentry® Approved lock allows your luggage to be opened, inspected and relocated by 
security authorities without damage. 
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To reset the lock to Green, follow the steps below:
a. Set the dials to your pre-set combination number.
b. Pull up the shackle and turn it to the side (from 12 o’clock to 6 o’clock).
c. Find the Green reset button at the top of the lock.
d. With a pen or similar sharp object, push down the Green reset button.
Quick view window will return to Green, and the TSA indicator has been re-set.

When the quick view window displays Red,
it means the lock has been opened by the security authority.

1. Align the Default Combination: Set the dials to the default combination of 0-0-0, ensuring they line up  
 with the small dots on the lock face
2. Open the Lock: Pull up the shackle to open the lock. Swivel the shackle to the right until it points   
 directly opposite your starting position (from 12 o'clock to 6 o'clock)
3. Press and Turn: Firmly press down on the shackle. At the same time, turn the shackle back a quarter  
 turn (from 6 o'clock to 3 o'clock) while keeping it pressed down
4. Set Your Combination: While the shackle is “held” in the 3 o'clock position, set  your desired combination  
 by turning the dials to your chosen numbers, aligning them with the small dots between the dials
5. Finalize: Turn the shackle back to the 6 o'clock position and pull it all the way up. Then,  swivel the   
 shackle back to the 12 o'clock position and secure the lock as usual

SET YOUR OWN COMBINATION

Make sure to test your new combination to ensure it works correctly!



TSA color indicator
Twist Lock

使用此Travel Sentry®認證鎖，可以讓安檢人員在不損壞的情況下開啟、
檢查和重新安置您的行李。
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1. 請將出廠密碼0-0-0對準對號點位置。
2. 拉起鎖勾(開鎖)後把它向右180度旋轉。
3. 鎖勾向下壓,然後向左旋轉90度(請注意旋轉時不要鬆手,直到左轉90度後才可鬆開)。
4. 此時,不要移動鎖勾,由鎖體正面開始設定您的密碼,每一個數字都要對準對號點。
5. 最後,請將鎖勾右轉90度(旋回上一步的位置)拉起鎖勾,然後再轉回上鎖的位置,即完  
 成密碼設定。

若要將鎖重設為綠色,請依照下列步驟操作：
a. 將您預設的密碼對準對號點位置。
b. 拉起鎖勾並將其轉向另一邊(從12點鐘方向轉到6點鐘方向)。
c. 在鎖頂部找到綠色重置按鈕。
d. 用筆或類似的尖銳物體按下綠色重置按鈕。
指示窗將恢復為綠色,重設完成。

如何設定您的密碼鎖

當指示窗顯示紅色時，表示此鎖曾經被安檢人員打開過。

請嘗試您的新組合以確保密碼正確！

註：此標誌是美國運輸安全管理局（TSA）訓練及指導美國海關、航空公司人員，辨識TSA的菱形標誌。看到這個標誌

，他們瞭解旅行箱上的掛鎖是被允許上鎖的狀況。當美國運輸安全管理局的人員必須檢查您的旅行箱時，他們將能打開您

的掛鎖。擁有TSA認可的掛鎖，將可在不被破壞掛鎖的情況下，迅速檢驗您的行李箱。


